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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Az Agrárminisztérium figyelemmel kíséri a 
talajmentes búzatermesztési kísérletet?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az  www.agroinform.hu  portálon  megjelent  „Búzatermesztés  beltéren?!  Hatalmas  hozamokról
beszélnek„ című cikk szerint a talajmentes búzatermesztés döbbenetes hozamokkal kecsegtet:

„Beltéren,  termőtalaj  és növényvédő vegyszerek használata nélkül  termesztett  búzát  egy Infarm
nevű,  vertikális  gazdálkodással  foglalkozó  vállalat.  Ilyen  körülmények  között  a  kalászok
kifejlődéséhez a szabadföldi gazdaságokban megkövetelt mennyiségnél sokkal kevesebb vízre van
szükség - írja a storeinsider.hu az European Supermarket Magazine cikke alapján.

(…)

Az  Infarm,  a  saját  állítása  szerint  az  első  olyan  vertikális  farmokat  működtető  cég,  amely
szabályozott környezetben alap-élelmiszernövényt termeszt.

A  társaság  a  kifejleszetett  technikával  a  kísérletek  első  szakasza  alapján,  akár  a
négyzetméterenkénti 11,7 kilogramm éves hozam elérését is lehetségesnek tartja. Ez a kvantitás a
szabadföldi gazdaságokban hektáronként évi 117 tonna termést jelentene, ami 26-szorosa a kültéri
farmok hozamának – közölte a vállalat.”

 

Kérdezem Önt:

Az Agrárminisztérium figyelemmel kíséri a talajmentes búzatermesztési kísérletet?
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